
Protokół Nr 23/2012 
Strategii i Rozwoju Miasta Rady Miasta Ostrowca Św.  

z dnia 21 listopada 2012 roku  
 
 
Obradom przewodniczył p. W. Mazur – Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta.  
 

Obecni – zgodnie z załączoną listą obecności.  
 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 11.05, zakończyło się o godz. 11.40.  
 
 
 

LP. SPRAWA WNIOSEK/INFORMACJA 
(WYNIK GŁOSOWANIA) 

ODPOWIEDZIALNY, 
ADRESAT,  
TERMIN  

    

1.  Akceptacja  a) zmn. uchwałę w sprawie Statutu Gminy   
 projektów uchwał Ostrowiec Św. – zmiana dot. załącznika nr 2, tj. „Wykazu  

 na sesję RM:  i granic istniejących w gminie jednostek pomocniczych -   
  Osiedli”, tj. Os. Gutwin.   
  Pan E. Kunat przypomniał, Ŝe kiedyś poruszana była   
  kwestia dot. przeniesienia ul. Targowej w granice Osiedla   
  Słonecznego. Zapytał, czy juŜ zostało to załatwione.   
  Wiceprezydent Miasta, p. P. Górniak poinformował, Ŝe na  
  obecną chwilę nie ma moŜliwości realizacji tego planu ze   
  względu na fakt, Ŝe tylko w przypadku zaistnienia określo-  
  nych przesłanek byłoby to moŜliwe, a poniewaŜ takowe   
  nie wystąpiły, zamierzenie nie moŜe być spełnione.   
    
  W/w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie   
  zaopiniowany przez członków Komisji Strategii (w załą-  
  czeniu do protokołu).   
    
  b) w sprawie sprzedaŜy nieruchomości niezabudo-  
  wanej – dot. wyraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości  
  o pow. 0,0998 ha, poł. przy ul. Młyńskiej.   
  Pan E. Kunat zapytał, czy nie będzie w tym przypadku   
  kolizji z przenoszonymi garaŜami w tym rejonie.   
  Pani Naczelnik A. Targowska poinformowała, Ŝe część  
  garaŜy juŜ jest przenoszona, ale przedmiotowy projekt   
  uchwały nie dotyczy działki, na której są one sytuowane.   
  Pan Z. Duda zapytał, do kogo naleŜy działka nr 41.   
  Pani Naczelnik poinformowała, Ŝe jest to działka prywatna,   
  na której budowane są garaŜe, choć na mapie nadal widnieje  
  jako jeszcze niezabudowana.   
    
  W/w projekt uchwały takŜe został jednogłośnie pozytywnie   
  zaopiniowany przez członków Komisji Strategii (w załą-  
  czeniu do protokołu).   
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  c) w sprawie bezprzetargowego wynajęcia gruntu   
  poł. w Ostrowcu Św. przy ul. Świętokrzyskiej – dot.   
  wynajęcia w/w gruntu na okres do 10 lat, z przeznaczeniem  
  pod plac manewrowy do nauki jazdy.   
  Pan Wł. Sajda zapytał o wyjaśnienie terminu „do 10 lat”.   
  Naczelnik WMK poinformowała, Ŝe teren ten wynajmowa-  
  ny jest na w/w cel od 2008r. KaŜdego roku są przeprowa-  
  dzane przetargi, do których przystępuje jedna osoba i ta   
  osoba wystąpiła z wnioskiem o przedłuŜenie istniejącej juŜ  
  umowy. Gdyby Gmina zadecydowała o realizacji jakiejś  
  inwestycji na tym terenie w latach przyszłych, właściwym   
  jest termin właśnie do 10 lat.   
    
  RównieŜ powyŜszy projekt uchwały uzyskał jednogłośnie   
  pozytywną opinię członków Komisji (w załączeniu do   
  protokołu).   
    
  d) w sprawie nabycia w drodze darowizny nierucho-  
  mości niezabudowanej na rzecz Gminy Ostrowiec Św. -   
  dot. nabycia prawa własności nieruchomości o pow.   
  0,0348 ha, poł. przy ul. Borowikowej.   
  Pan Z. Duda zaproponował zawnioskowanie do WMK,   
  Ŝeby w treści takich uchwał pojawiało się nazwisko dar-  
  Czańców, jako sposobu na podziękowanie i wyróŜnienie  
  tych osób.   
  Pani Naczelnik poinformowała, Ŝe nie ma moŜliwości   
  spełnienia powyŜszego ze względu na ochronę danych   
  osobowych oraz na fakt, Ŝe osoby te z reguły nie Ŝyczą   
  sobie, aby ich nazwisko figurowało w takich dokumentach.   
  Pan R. Binensztok dodał, Ŝe istnieje takŜe podatek od   
  darowizny w przypadku przekroczenia określonej kwoty.   
  Są teŜ  przypadki, gdy osoby przekazujące darowizny na   
  rzecz Gminy i zastrzegały ujawnianie ich danych   
  osobowych. Zapytał, czy Gmina od takich nieruchomości   
  uiszcza podatek?   
  Pani A. Targowska odpowiedziała, Ŝe ani Gmina, ani strona  
  druga nie wnoszą takiego podatku.   
    
  W/w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie   
  zaopiniowany przez członków Komisji Strategii (w załą-  
  czeniu do protokołu).   
    
  e) Wiceprezydent Miasta poinformował, Ŝe z porządku  
  obrad sesji RM zostanie wycofany projekt  uchwały  

w sprawie akceptacji projektu aneksu nr 3 do porozumienia 
 

  w sprawie realizacji I etapu zadania inwestycyjnego pn.  
   „Uporządkowanie gospodarki wodno – ściekowej  
  w aglomeracji Ostrowiec Św.”.   
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  f) Przewodniczący Komisji, p. W. Mazur uznał za   
  zasadne, aby poddać pod głosowanie projekt uchwały   
  w sprawie podziału miasta Ostrowca Św. na okręgi   
  wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby  
  radnych wybieranych w kaŜdym okręgu wyborczym.   
  Dodał, Ŝe wg zaproponowanego projektu powraca wersja   
  połączenia Osiedla Koszary z Denkowem.   
    
  W wyniku głosowania członkowie Komisji jednogłośnie   
  pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały (w Załącze-  
  niu do protokołu).   
    

2. Sprawy róŜne.  1) Wniosek Zarządu Oddziału Związku Nauczy-  
  cielstwa Polskiego oraz Zarządu Sekcji Emerytów   
  i Rencistów przy Oddziale ZNP w Ostrowcu Św. o nadanie  
  jednej z ulic miasta nazwy „Jerzego Stokłosy” (wniosek   
  w załączeniu do protokołu).   
    
  Po zapoznaniu się z treścią wniosku członkowie Komisji   
  Strategii uznali za zasadne nadanie proponowanej powyŜej  
  nazwy jednej z ulic Ostrowca Św. (wniosek w załączeniu   
  do protokołu).   
    
  2) Pismo p.  ……………………….. oraz p. 

……………  w sprawie uciąŜliwości związanych z funkcjo- 
nowaniem boiska przy PSP Nr 1 przy ul. Trzeciaków 35 
(w załączeniu do protokołu).  
 
Wiceprezydent Miasta , p. P. Górniak stwierdził, Ŝe nie jest 
prawdą, jak sugeruje autorka wniosku, Ŝe przez dwa lata 
nikt nie zainteresował się podnoszonym przez nią 
problemem. W ubiegłym roku wraz z Naczelnikiem 
Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych, p. J. B. Mali- 
nowskim odwiedzili rejon PSP Nr 1. Stwierdził, Ŝe w tym 
przypadku cała infrastruktura spełnia wszelkie wymogi.  
Domy są usytuowane blisko szkoły i ze względu na 
prowadzone zajęcia Wydział Finansowy raz jest głośniej, 
raz ciszej. Poza tym szkoła powstała w tym miejscu 
znacznie wcześniej niŜ zabudowa 1-rodzinna i właściciele 
domów byli świadomi, w jakim sąsiedztwie się budują.  
Zajęcia odbywają się do godz. 15.00. 
Pan Z. Duda poparł stanowisko Wiceprezydenta Miasta 
w powyŜszej kwestii. 
Ponadto p. R. Post poparł wypowiedź Wiceprezydenta 
Miasta, Ŝe wymogi techniczne zostały spełnione i Ŝadne 
ekrany nie będą budowane. Ponadto w przypadku 
zakłócania spokoju w godzinach wieczornych jest StraŜ 
Miejska, do której mieszkańcy powinny zgłaszać swoje 
uwagi. 
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Pan R. Binensztok dodał, Ŝe boisko jest otwarte, dla 
wszystkich mieszkańców, równieŜ po zajęciach szkolnych, 
gdyŜ był to warunek konieczny dla uzyskania środków 
finansowych z Funduszu Norweskiego na jego budowę.  

 
Po zapoznaniu się z treścią korespondencji oraz po 

wysłuchaniu wyjaśnień przedstawionych przez Wice-
prezydenta Miasta, p. Pawła Górniaka, członkowie Komisji 
Strategii i Rozwoju Miasta uznali, Ŝe w przedmiotowej 
sprawie nie zachodzi konflikt interesów. JednakŜe  
w przypadku zaistnienia jakiegokolwiek zakłócania spokoju 
lub ciszy nocnej mieszkańców w tym rejonie, wszelkie 
interwencje winni oni zgłaszać pod telefon alarmowy StraŜy 
Miejskiej (w załączeniu do protokołu).  
 

 

  3) Pismo opiekunek MOPS dot. zwolnienia ich z pracy  
  przez Dyrektora MOPS (w załączeniu do protokołu).   
    
  Wiceprezydent Miasta poinformował, Ŝe została przeprowa-  
  dzona rozmowa z dyr. St. Fiolikiem. Był plan przewidujący  
  rezygnację z tych usług, jednak od dnia wczorajszego ta   
  sprawa jest juŜ nieaktualna, Ŝadne kroki w kierunki 

zwolnień nie zostaną podjęte a w/w osoby nadal będą 
pracować jak dotychczas.  

 

    
  Członkowie Komisji Strategii przyjęli powyŜszą informację 

do wiadomości.  
 

    
  4) Pan Wł. Sajda zapytał Naczelnik A. Targowską,    
  czy b. Prezydent ……….. przekazał Gminie darowizną   
  kamienicę przy ul. Denkowskiej.   
  Pani Naczelnik odpowiedziała, Ŝe nic takiego do chwili   
  obecnej nie miało miejsca.   
    

 
 
Ze względu na wyczerpanie się porządku dnia posiedzenie zakończono.  
 
 
           Protokołowała:              Przewodniczył:  
              A. Dzioba                             W. Mazur 
Wydział Organizacyjno - Prawny                 Przewodniczący Komisji  
              Strategii i Rozwoju Miasta RM  


